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PÍSOMNÁ INTERPELÁCIA POSLANCA MIESTNEHO ZASTUPITEĽSTVA 
 

POSLANEC :    Ing. Zuzana ČERMANOVÁ, PhD. 

INTERPELOVANÝ :   starosta mestskej časti Mgr. Zoltán PÉK  

PREDMET INTERPELÁCIE:  Detské ihrisko – Zelené srdce Podunajských Biskupíc 

TEXT INTERPELÁCIE: Veľmi som sa tešila na nove detské ihrisko v biskupickom srdci, lebo 
je to pre nás spádové ihrisko a jediné široko ďaleko a je veľmi pekné, ale žiaľ musím povedať, že je 
nebezpečné pre deti a svoje tam po prvej návšteve už nevodím. 

Ihrisko je veľmi blízko hlavnej cesty a pre malé dieťa vybehnúť na cestu je otázka pol minúty maminej 
nepozornosti. 

Prosím, je nevyhnutne pre bezpečnosť detí zo strany cesty vybudovať plôtik, aby deti nemohli 
vybehnúť na cestu. (Aj povodne ihrisko tam malo plôtik, pretože sa na to myslelo, že je blízko 
frekventovanej cesty) 

Druhy problém ihriska je tieň- práve malé deti sú najcitlivejšie na slnko a úpal a na novom ihrisku boli 
pôvodne stromy vyrúbané a teraz tam je slnko ráno, na obed, večer cely rok. Tam proste tieň nie je 
nikdy. Tak by bolo nevyhnutne pre užívanie deti dovybudovať tieniace zariadenie.   

 

ODPOVEĎ :    Mgr. Roman ZAŤKO   

TEXT ODPOVEDE :   

K prvej časti Vašej interpelácie uvádzam, že teleso ihriska je priestorovo zrealizované a osadené 
v súlade s realizačnou projektovou dokumentáciou. Nad rámec dokumentácie bola vysadená priehradná 
kríková výsadba. Chápem, že v súčasnosti kríky zlatého dažďu ešte potrebujú svoj vegetačný čas, tak 
aby plnili svoj účel. 

Vystavenie detského ihriska slnečným lúčom nie je spôsobené výrubom stromov, ako uvádzate v druhej 
časti svojej interpelácie. Počas realizácie diela bolo priestorové umiestnenie nie len ihriska, avšak aj 
parkových chodníkov a prvkov drobnej architektúry upravené tak, aby nebolo potrebné vyrúbať žiadny 
zo vzrastlých stromov. Na všetkých stromoch bol vykonaný odborný arboristický prieskum a zdravotno 
– bezpečnostné ošetrenie. Nad rámec projektu bolo v priestore vysadených 14 vzrastlých drevín. Za 
účelom zvýšenia tepelnej pohody v letných mesiacoch boli v priestore osadené hmlové brány. 

V súlade so schváleným rozpočtom mestskej časti na rok 2022 v znení schválených rozpočtových 
opatrení postupne prebieha doplnenie detských ihrísk novými hernými prvkami a tieniacimi plachtami. 
V prípade, že by to finančné možnosti po realizácii týchto nákupov umožnia bude možné zvážiť vhodné 
technické riešenie pre Vaše požiadavky, resp. bude potrebné schváliť dodatočné finančné zdroje na ich 
realizáciu v MiZ. 

 

 

        ______________________________ 
Mgr. Zoltán PÉK, v.r. 
starosta mestskej časti 


